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ZPRÁVY  Z  OBCE

PŘÍJMY – prodej dřeva:

Kulatina 314,12m3 cena -  614.613,-Kč
Palivo samovýroba 93,5 m3 cena -      9.350,-Kč
Palivo hotové 
na odvozním místě   97,2 m3 cena -    38.880,-Kč

Celkem  příjmy 504.82 m3 cena - 662.884,-Kč

Kulatinu odebrali 4 zákazníci za průměrnou cenu 1 956,62Kč/m3.
Palivo odebralo 20 lidí z toho bylo 10 lidí z Vlkanče a 10 lidí 
z Kozohlod.
Palivo  ze samovýroby se prodává za 100,-Kč /1m3 a palivo 
na odvozním místě je za 400,-Kč/1m3.

VÝDAJE:

Těžba dřeva a oplocenky  152.306,-Kč
Sadba  57.123,-Kč
Prořezávky  22.670,-Kč
Pletivo, tubusy a postřiky  39.268,-Kč

Celkem výdaje  271.367,-Kč

Do nákladů by se ještě měla započítat práce minimálně 2-3 
lidí a to na dobu alespoň 6ti měsíců a náklady spojené s tech-
nikou a její údržbou. V roce 2011 jsme žádali o krajské dota-
ce ve výši 78.740,-Kč, které by měli  alespoň částečně pokrýt 
náklady spojené se sázením a prořezávkami. Bohužel jsme 
ale žádné nedostali – poprvé v historii.
Od roku 2010 máme nový lesní hospodářský plán (LHP), pod-
le kterého se řídí naše činnost v obecních lesích. Platnost 
plánu je až do roku 2019. Vlastníme 65,69 ha lesa a  ma-
ximální roční těžba stanovená plánem je 670 m3 dřeva. V 
posledních letech jsme vysazovali v průměru 6.420  sazenic 
ročně a v letošním roce nás čeká např. vyžínání 10,5 ha les-
ních pasek. Práce v lese je krásná, ale velice namáhavá. To 
mi asi dáte za pravdu všichni, kdo o lese něco víte. Velice mě 
ale trápí krádeže dřeva. Bylo to vždycky, řeknou si někteří, 
bohužel se krádeže rozrostly do neobvyklé míry. Mnoho lidí 
ztrácí stud a zábrany, které se pojí se slušností a morálkou. 
Kde kdo si řekne: „Když může on, proč bych nemohl já.“ Dr-
zost a bezohlednost některých lidí opravdu nezná mezí. Jsem 
přesvědčen, že by se nikomu nelíbilo, kdyby někdo kradl jeho 
soukromý majetek, to by se každý rozčiloval a spílal zlodějům. 
Ztráty z neprodaného dřeva se samozřejmě projeví v naší spo-
lečné  kase. Chybí pak při financování obecních akcí.

 (Stanislav Pavlas, starosta) 

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Konají se vždy druhé pondělí v měsíci od 18:00 hodin střída-
vě ve všech třech obcích.

Rozpis květen – červenec 2012:
� 14.5.2012 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ 
� 11.6.2012 – Kozohlody, sál místní hospody 
�   9.7.2012 – Přibyslavice, sál místního pohostinství
(Termín posunut, protože druhé pondělí je svátek velikonoční.

Stavba nového veřejného osvětlení (VO) v obci  Vlkaneč 
se připravuje již několik let. V roce 2010 byl dokončen 
projekt a v říjnu 2011 obec provedla výběrové řízení na 
dodavatele stavby, ze kterého vzešla realizační firma 
(Raisa s.r.o. Kolín) a částka (1 998 175,-Kč vč. DPH), 
kterou bylo třeba připravit na tuto akci. Obec ještě v 
listopadu 2011 podala žádost o dotace ze Středočes-
kého Fondu rozvoje obcí  a měst a na počátku měsíce 
dubna 2012 dotaci opravdu obdržela. Výbornou zprá-
vou je, že dotace činí 95% nákladů stavby a obec bude 
ze svého rozpočtu investovat pouze zbylých 5%, což je 
necelých 100.000,-Kč.

Samozřejmě, že se stavbou VO, bude provedena nová 
instalace bezdrátového veřejného rozhlasu (BVR), tuto 
stavbu  bude však obec hradit celou ze svého rozpočtu. 

Ve  staré pískovně u Kozohlod se objevila nežádoucí 

skládka. V minulých letech bylo toto místo, vzniklé po 

těžbě písku, zaváženo pouze zeminou. Dnes se zde nachází 

suť, pneumatiky, plasty a  jiný nežádoucí odpad.  Nejsmutnější 

na tom je, že odpad tam vozí místní občané. Obecní úřad za-

jistí odklizení skládky, urovnání povrchu terénu v této  lokalitě 

a připraví tak podmínky pro následné zalesnění. Poblíž pís-

kovny  budou umístěny výstražné cedule „ZÁKAZ SKLÁDKY 

POD POKUTOU“. Vyzýváme proto všechny občany, aby zákaz 

skládky respektovali. V opačném případě se budou vandalové 

zodpovídat za svůj přestupek před trestní komisí.  
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USNESENÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE
(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

1. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč - dne 13.2.2012 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Löwy Radek, Novák Oldřich ml., Pavlas Stanislav,  Semrá-
dová Bohumila,  Volenec Jiří,  Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Volenec Jiří
Přítomní občané: 1

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Posunutí termínu - uzavřít smlouvu na pronájem pozemků par.č.1198 (6420m2) v k.ú.Vlkaneč se ZD Zbýšov na dobu 5 let za 

cenu ve výši 1% ceny pozemku dle aktuální vyhlášky.
� Písemně vyrozumět vedení LD Chraňbož o schválení prodeje pozemku par.č.17 v k.ú. Hroznětín.
� Vyplatit finanční příspěvek 500,-Kč TJ Sokol Vlkaneč na pořádání turnaje ve stolním tenise.
� Vyplatit finanční příspěvek 500,-Kč ČSCH Vlkaneč na pořádání stolního bodování a výstavy drobného domácího zvířectva.
� Vyplatit finanční příspěvek 1000,-Kč pro Oblastní charitu K.Hora na poskytování služeb ranné péče.
� Podat žádost o odkoupení státního podílu (osm stodvacetin) pozemku p.č.280/14 - sportovní areál Vlkaneč.
� Pořádání humanitární sbírky ošacení, obuvi a domácích potřeb ve všech třech obcích.
� Podat přihlášku do  soutěže Vesnice roku 2012.
� Podat žádost o bezúplatný převod státního pozemku par.č.1132 v k.ú.Vlkaneč do majetku obce.
� Zveřejnit záměr obce o prodeji pozemků par.č.1348/8 (1034m2) a 1348/9 (1137m2) v k.ú.Vlkaneč, jedná se o stavební parce-

ly za MŠ.

2. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč - dne 12.3.2012 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Löwy Radek, Novák Oldřich ml., Pavlas Stanislav, Semrádo-
vá Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Janáček Zdeněk, Löwy Radek
Přítomní občané:  15

Zastupitelstvo obce ukládá:
� Posunutí termínu - uzavřít smlouvu na pronájem pozemků par.č.1198 (6420m2) v k.ú.Vlkaneč se ZD Zbýšov na dobu 5 let za cenu 

ve výši 1% ceny pozemku dle aktuální vyhlášky.
� Inkasovat finanční příspěvek na provoz hřbitova od obce Nová Ves 2000,-Kč/rok.
� Inkasovat finanční příspěvek od okolních obcí na děti, které plní povinnou školní docházku v ZŠ Vlkaneč . Příspěvek činí 5500,-

Kč/dítě/rok.
� Uzavřít smlouvu s panem H. o koupi pozemků par.č.1348/8 (1034m2) a 1348/9 (1137m2) v k.ú.Vlkaneč za cenu 120,-Kč/m2 + 

náklady na provedení dvou kompletů přípojek inženýrských sítí.
� Umístit výstražnou ceduli „Zákaz skládky pod pokutou“ v lokalitě staré pískovny u Kozohlod, zveřejnit toto upozornění ve Zpravo-

daji obce Vlkaneč, vyvézt odpad, urovnat zeminu a znovu osázet tuto lokalitu a průběžně informovat o jejím stavu.
� Urovnat štěrkem propadlý terén nad přípojkami v ulici na Malé Straně v Kozohlodech.
� Zjistit v okolních obcích, zda toulavého psa, který se pohybuje v okolí Kozohlod, někdo nepostrádá.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

SBOR PRO  OBČANSKÉ  ZÁLEŽ ITOST I

Naši oslavenci:

Milí občané, vážení čtenáři,
První tři měsíce nového roku jsou za námi a všichni se těšíme na 
jarní měsíce. V uplynulém období od nás písemnou gratulaci ob-
drželi: p.Piteková Zd., p. Oslanec M., p.Tichý V.,p.Kolářová M., 
p.Volencová M. a p. Volenec J.
Osobně zástupci SPOZ  společně se starostou OÚ p. Pavlasem 

navštívili a popřáli k životním jubileu p. Kolářovi J., p.  Záhonovi 
J., p. Šimerkové M. a p. Lankašové K., která je nejstarší 
 občankou Přibyslavic. 
Všem oslavencům ještě jednou touto cestou přeji hodně zdraví 
a pohody do dalších let. Vám všem také hodně zdravíčka a jarní-
ho sluníčka.         (Za SPOZ Marie Svitáková, Kozohlody)

Kolář Josef
70. narozeniny

Lankašová Květoslava
87. narozeniny

(nejstarší obyvatelka Přibyslavic)

Šimerková Marie
85. narozeniny

Zelený Josef
80. narozeniny

Záhon Josef
80. narozeniny
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ZŠ  a  MŠ VLKANEČ
V měsíci lednu  děti z MŠ i ZŠ ukončily plavecký výcvik v Kutné 
Hoře a obdržely „mokré vysvědčení“.Měsíc leden byl velmi mrazivý 
a žáci využili zamrzlý rybník ke zdokonalování bruslení.
Vysvědčení za 1.pololetí dostali žáci 31. ledna a všichni prospěli.
V únoru se konal zápis do 1. ročníku pro školní rok 2012/2013. 
Rodiče si většinou kladli otázku „jak to zvládne moje dítě?“ Děti 
se ale do školy těšily, znají ji z návštěv s MŠ. Plnily mnoho úkolů: 
poznávaly pohádkové bytosti, písmena, číslice a geometrické tva-
ry. Povídali jsme si o zvířátkách, která mají doma. Všechny úkoly 
plnily děti s radostí a domů si odnášely dárky od svých budoucích 
spolužáků. Do 1. ročníku bylo zapsáno 8 dětí. 
V MŠ se konal karnevalový rej a děti si v průběhu celého týdne vy-
ráběly masky.
Jarní prázdniny byly od 27. 2. do 2. 3. počasí nám přálo a děti si 
užívaly opravdu teplé jarní dny.
V měsíci březnu do MŠ přijelo se svým pohádkovým představením 
divadélko z Kladna. 
Žáci ZŠ navštívili v Čáslavi divadelní představení Čert a Káča v po-
dání herců J. Přeučila a E. Hruškové. Pro všechny děti z MŠ i ZŠ 
to byl hezký zážitek.
V měsíci březnu se zima vzdává své vlády a začíná jaro. Jelikož 
Velikonoce byly letos brzy, žáci  v hodinách výtvarné výchovy a v 
kroužku „Šikovné ruce“ vytvářeli jarní a velikonoční aranžmá – vě-

nečky na dveře, kraslice, zajíčky a ovečky. Při tom se seznamovali 
s tradicí Velikonoc. Cílem bylo přiblížit dětem lidové zvyky, které by 
neměly zaniknout. Některé výrobky byly vystaveny v prostorách ZŠ.
Všem bych chtěla popřát  hodně jarního sluníčka, abychom 
všichni načerpali energii a optimismus do běžných všedních po-
vinností.           (Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

Co se v kronikách dočteme o SDH Vlkaneč

O počátcích vzniku hasičského sboru, jeho problémech a úspě-
ších se zachovaly originály zápisových knih od roku 1892 do 

roku 1935. Od té doby až do roku 1963 byly zápisové knihy vli-
vem válečných a dalších událostí zničeny.
V naší vesnici vznikl první sbor 24. ledna 1892. Měl 25 členů čin-
ných a 14 přispívajících. V roce 1893 zakoupila obec pro hasiče 
26 přileb a pásů, 27 sekyrek, trubku pro trubače a čtyřkolovou 
stříkačku, která byla vysvěcena. Vlkanečský hasičský sbor prvně 
se stříkačkou zasahoval při požáru v Kozohlodech u pana Josefa 
Kutílka. V té době už měli členové také i plátěný oblek. Sbor od 
svého založení vyvíjel i různou činnost. Každý rok se konala cvi-
čení se stříkačkou a nářadím, 27. ledna 1895 byl uspořádán prv-
ní hasičský ples - výnos byl 8 zlatých.
Sbor žil z příspěvků členů a přispívajících, z příspěvků obce 
a darů dobrodinců. Zakoupená stříkačka byla splácena až do 
roku 1900.
Členové hasičského sboru se také účastnili župních sjezdů, růz-
ných hasičských plesů v okolí, např. v G. Jeníkově. V roce 1900 
si sbor zakoupil 13 kusů parádních čambar (blůzek) a čepic. 
V témž roce zasahoval i při velkém lesním požáru majitele kníže-
te z Auersperku v „Doupově“. 
Od založení do roku 1914, kdy začala první světová válka, byl 
sbor u dvanácti požárů, např. v Kluckých Chválovicích u Fantů, 
v Kozohlodech u pana Václava Žaloudka, v Římovicích u hostinské-
ho Petříka a pana Chámy. V roce 1918, při požáru v Kozohlodech 
u pana Jana Kořínka, byla registrována první oběť - uhořelo dítě. 
Velitelem hasičů byl po 21 let pan Josef Horák, po něm nastou-
pil Jan Zelený. Za ta léta lze shrnout, že sbor měl v průměru 

13-15 členů činných a 5-10 přispívajících, ročně prováděl 3-5 cvi-
čení se stříkačkou a pochodová cvičení, konal 2-3 schůze výboru 
a valnou hromadu. 
V roce 1918 zanikla Rakousko-Uherská monarchie, vzniklo 
Československo. V obci byl založen Sokol, začaly platit koruny. 
V  roce 1924 se na výborové schůzi hasiči usnesli „by bratrsky si 
počínali a tykali si po vzoru sokolstva“. 8. března 1925 pořádali 
hasiči a Sokol slavnost s průvodem na počest 75. narozenin 
pana presidenta Masaryka. 21. června 1925 se ve Vlkanči konal 
župní sjezd. V roce 1927 zasahoval sbor u velkého požáru v Kl. 
Chválovicích, vyhořely zde tři domy (Kočička, Kutílek, Brebis). 
V následujícím roce 1928 shořelo ve Vlkanči číslo popisné 22 
a 25, v Kozohlodech číslo popisné 7, 8 a 9. V roce 1930 bratr 
Jirák ve své strojírně zmotorizoval ruční stříkačku za 8470 korun. 
Ta byla tažena čtyřmi koňmi. V roce 1932 byl sbor na slavnosti 
hasičů v Kozohlodech, kde mu byla předána motorová stříkačka. 
V těchto letech se pokouší sbor mimo jiné i o hraní divadel a po-
řádání „Silvestrů s kuplety a veselými scénkami“. 
V roce 1946 byla při stavbě budovy národního výboru postavena 
i nová hasičská zbrojnice, kterou využívají hasiči dodnes. Sbor 
byl po celou dobu aktivní, zúčastňoval se mimo svých povinnos-
tí, které se rozšířily o preventivní prohlídky a besedy s občany, i 
„Akcí Z“ v obci, např. výstavby požární nádrže v roce 1958, stav-
bě osvětlení v roce 1966. V té době byl u sboru dobrý kroužek 
mládeže, který měl 15 členů a cvičili ho bratr Pařez a Vlk. Krou-
žek byl vyhodnocen jako nejlepší v okrese. Dále sbor pomáhal při 
budování kanalizace a hlavně na výstavbě kulturního domu v le-
tech 1980-81. V roce 1982 se sbor rozšířil o 14 žen. 
Sboru se stále nedostávaly peníze a proto si vypomáhal výdělky 
jako v minulosti. Bylo to pořádáním maškarních plesů a  průvodů 

ČINNOST  MÍSTNÍCH  SPOLKŮ

SDH  VLKANEČ
Hlavní akcí, kterou v prvním čtvrtletí roku 2012 pořádal SDH byl 
maškarní ples. Ten se konal v místním pohostinství 18.2.2012. 
Ve Vlkanči je tento ples, s přibližně 15ti-letou tradicí, stále oblí-
benější. Tuto akci navštívila spousta místních občanů, ale i hos-
té z Kozohlod, Šebestenic, Leštiny, Čáslavi, atd... K poslechu a 
tanci nám hrála místní oblíbená kapela NO-BODY. K vidění byla 

spousta krásných masek, které jsou rok od roku nápaditější. Zá-
bava se velmi vydařila a účast byla velmi vysoká. Někteří šťast-
nější měli radost i z pěkných cen, které vyhráli v tombole. Všich-
ni se těšíme na příští rok, který bude obohacen i o maškarní prů-
vod. V dalším období nás budou hlavně zaměstnávat přípravy na 
oslavy 120. výročí založení sboru ve Vlkanči. 
Přeji všem krásné jaro a začátek léta. 

(Michaela Časarová, Vlkaneč)

 � Plavecký výcvik  je dětmi velmi oblíbený
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obcí, pouťových a posvícenských zábav, sběrem železa, sušením 
sena pro JZD, pálením klestu v lese a pod. Za vydělané peníze 
sbor mimo jiné podnikal i několikadenní výlety po republice, spo-
lečně s TJ pořádal a přispíval na oslavy MDŽ pro své členky. V 
roce 1982 ukončil funkci předsedy bratr Ladislav Zelený, novým 
předsedou se stal bratr Josef Časar, který tuto funkci vykonával 
až do 18. ledna 1991, kdy byl zvolen bratr Josef Formánek a 
poté Eduard Cháma. Hlavní činnost sboru se v současné době, 
kromě obvyklých úkolů, zaměřuje na soutěže v požárním sportu. 
Na tyto soutěže byla vysílána družstva mužů, žen a dorostu s 

mnoha úspěchy - přivezli různé ceny a poháry, které zdobí požární 
zbrojnici.
Na závěr historického přehledu o hasičském sboru ve Vlkanči, 
připomeňme slova velitele sboru, bratra Václava Kořínka, z roku 
1928, kde vyzývá své členy, aby „Jak při cvičení, tak při vycház-
kách, vystříhali se co nejvíce nápojů alkoholických, by nedála 
se hasičstvu ostuda“ - konec citátu.          (tolik výpisy z kronik)

Posledním předsedou, který vykonává svou funkci doposud je 
Oldřich Novák ml.. Sbor má v současnosti 61 mužů a 13 žen.

SDH  KOZOHLODY
Hasičský ples
V sobotu 4.2. 2012 jsme uspořádali hasičský ples. K tanci 
a poslechu dobře hrála skupina TIP. Součástí plesu byla i boha-
tá tombola, v níž byly velmi pěkné ceny. Výbor SDH Kozohlody  
děkuje těmto sponzorům: Družstvo Vysočina, Elektro Dvořák, 
 Šemík Zednictví, STASTR Čáslav, OÚ Vlkaneč, Jatky Leština, 
STS Tupadly-p.Šimerka, p.Klaus Vlkaneč, Milatrading – p.Lauda 
Michal a členové SDH Kozohlody.

Oslava MDŽ
První březnovou sobotu 3.3. 2012 jsme uspořádali, pro ženy 
naší obce oslavu Mezinárodního dne žen. Každá žena byla na 
oslavu osobně pozvána a při příchodu dostala od členů míst-
ního sboru hasičů květinu. Zástupce starosty hasičů p.Vác-
lav  Zeman přivítal přítomné ženy a v krátkém projevu ocenil 
 důležitost tohoto svátku. Pak následovalo vystoupení dětí z 
Kozohlod, které přednesly své básničky. Toto pásmo připravila 
p.Semrádová a p. Šlejtrová. Dále v našem programu předvedly 
své umění malé členky aerobiku z Golčova Jeníkova, pod vede-
ním Kateřiny Vobořilové. Na závěr bylo připraveno taneční vy-
stoupení žen z Chotusic. Po skončení kulturního programu bylo 
podáno pohoštění. K  poslechu i tanci hrál p. Soukup. Účast 
a spokojenost našich žen nás přesvědčila o tom, že tuto akci 
příští rok zopakujeme.

Plán akcí
- příprava a účast družstev na okrskové soutěži v požárním útoku
- výlov rybníku „Na návsi“
- taneční zábava  12.5.2012  -  Starý Klády
- provedení  přestavby  WC v obecním domě v Kozohlodech

- připravit výlet na kolech 5.7 2012
- uspořádat  posezení pro občany obce  7.7.2012

 (Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody)

SDH  PŘIBYSLAVICE
Hasičský ples
Hasiči 3. března pořádali  tradiční hasičský ples, k tanci i posle-
chu hrála  kapela TIP, byla i bohatá tombola. Na sále se sešlo i 
dost tanečníků, a tak se jistě všichni dobře pobavili.

Brigáda
Sobotu 10. března  měli hasiči zase pracovní. Ráno se sešli u po-
žární zbrojnice a odtud vyrazili pálit klestí do obecního lesa. Celkem 
bylo odpracováno 50 hodin.     (Marcela Němcová, Přibyslavice)

 � Dívky z kroužku aerobiku z Golčova Jeníkova tančily na MDŽ zumbu

TJ - SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality:
V zimním období probíhaly tréninky v nedělních odpoledních hodi-
nách. Většinou formou zvyšování kondice během. Hřiště bylo dlou-
ho mokré a nepoužitelné. Jednou se fotbalisti rozjeli na hřiště s 
umělým povrchem do Golčova Jeníkova. Nyní se čas tréninků vrací 
na páteční 18 hodinu. Jarní sezona začala 25.3.2012 zápasem 
družstev Vlkaneč a Hostovlice. I když v přípravném zápase se po-
dařilo našim fotbalistům zvítězit, tentokrát se nedařilo a konečný 
výsledek byl 4:0 pro mužstvo z Hostovlic.  

Brigády:
Po domluvě s obecním úřadem jsme odpracovali dvě brigády v 
lese na pálení a úklid roští. Uskutečnila se také brigáda na pří-
pravu a úklid hřiště před začátkem jarní sezony. Natažení velkých 
sítí za brány atd.

Valná hromada:
27.1.2012 se sešli členové TJ na výroční schůzi. Zde jsme hodnoti-
li rok uplynulý a projednávali plány na rok následující. Ze své funkce 
ve  výboru odstoupil pan Rudolf Broum, na jeho místo byl navržen a 

zvolen Josef Formánek ml. Během programu bylo zmíněno letošní tři-
cáté výročí od založení organizace. Chtěli bychom tuto událost oslavit 
28.7.2012 na místním hřišti. Program celé akce bude včas upřesněn.

Pojďte se se mnou vrátit v čase a zavzpomínat.
V létě 1982 se v Kulturním domě ve Vlkanči sešli občané debatující o 
fotbalových utkáních.  V obci se pravidelně hrávaly pouťové fotbalové 
zápasy mezi ženatými a svobodnými. Byl vysloven názor, hrát fotbal 
organizovaně, založit TJ. Zájemci by se jistě našli, vždyť v obci je hod-
ně dětí i mládeže. Z vyprávění pamětníků víme, že v obci byl SOKOL 
již v období první republiky. Dne 15. 12. 1982 se konala ustavující 
schůze. Přítomno bylo 26 zájemců o členství, kteří si zvolili výkonný 
výbor.  Od té doby prošla organizace různými změnami. Rok 1983 
vybudováno fotbalové hřiště. Významnou událostí nejen pro sportov-
ce, ale pro celou obec byla výstavba kabin – zázemí, které doposud 
nahrazoval starý vyřazený vagón. Práce trvaly dva roky 1985-1987 
a odpracováno bylo 18 000 brigádnických hodin. Vznikla fotbalová 
družstva dorostu a dětí, začal pracovat střelecký kroužek a na činnos-
ti se podílely i ženy. Rozhodnutí, založit kroniku Tělovýchovné jednoty 
padlo až v roce 1984. V kronice jsou zaznamenány klady i nedostatky 
v práci TJ i problémy, které se musely řešit na její cestě kupředu. 
Vlkanečtí sportovci jistě rádi vzpomínají na jednodenní lyžařské zá-
jezdy. Také nesmím opomenout odvětví odbíjené. TJ SOKOL 
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Vlkaneč- odbor rekreační tělesné výchovy uspořádal v roce 1989 
v tělocvičně ve Vrdech NONSTOP utkání v odbíjené smíšených 
družstvech. Cílem bylo překonání rekordu v délce hry. Hra trvala 
nepřetržitě 60 hodin a byla poslána žádost o zveřejnění do Gui-
nessovy knihy rekordů. Zda byl rekord přijat a zveřejněn v této 
knize, není v kronice uvedeno. Jistě je spoustu dalších význam-
ných událostí, které by stály za zmínku, ale musím dát prostor 
ostatním. Více najdete v kronikách naší organizace.    
Záměrně zde neuvádím žádná jména, abych někoho neopomněla. 
Poděkování patří všem, kdo se během tohoto období podíleli na za-
ložení a rozkvětu organizace a všem aktivním a hravým sportovcům.    
Naše generace v této práci pokračuje a snaží se navazovat na všech-
ny tradice. Není to však jednoduché hlavně z hlediska finančního a 
hodně úsilí také stojí i přesvědčování a získávání lidí pro dobrou věc.

Současnost:
V současnosti má naše organizace fotbalové družstvo mužů, kte-
ré hraje okresní přebor 4. Třídu. Česká asociace sport pro všech-
ny zahrnuje velké množství sportovních odvětví. My nabízíme bě-
hem roku  několik aktivit.(volejbal, střelba, stolní tenis, turistika) 
V tomto roce je to již 15 let od obnovení tradice cvičení žen a dí-
vek. Chtěla bych všem cvičenkám, které se po tuto dobu cvičení 
zúčastňovaly popřát hodně sil a energie do dalších hodin.  

Plánované akce:
30.4.2012 Pálení čarodějnic- doprovodný program pro děti 
28.7.2012 Pouťová zábava a odpolední program zaměřený na 
30. výročí založení  

(Martina Nováková, Vlkaneč)

MS DIANA VLKANEČ
Dne 6.1.2012 jsme uspořádali tradiční myslivecký ples. O zá-
bavu se postarala hudební skupina Technics. V polovině března 
provedli v honitbě všichni členové pravidelné každoroční sčítání 
zvěře, kam také bylo vypuštěno 30 ks bažantí zvěře. Byl zajiš-
těn nákup 100 ks divokých kachen. Z Louňovic za Blaníkem 
jsme zakoupili 2 páry zajíců pro voliérový odchov a následného 
vypouštění do honitby. Starají se o ně manželé Tichovi z Lešti-
ny. Na rybníku „Pálov“ byly opraveny budky pro divoké kachny 
a na rybník „Kovářák“ byly zhotoveny a umístěny nové. Dne 
10.3.2012 se uskutečnila výroční členská schůze. Pro obec 
jsme pálením v lese zdarma odpracovali 110 brigádnických ho-
din a dalších 30 hodin na žádost starosty obce kácením několi-
ka stromů na návsi.  (Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Stolní bodování a výstava v Dobrovítově 
Dne 4.2.2012 pořádali členové Českého svazu chovatelů ZO ČSCH 
Vlkaneč v sále místní hospody v Dobrovítově stolní bodování králíků a 
malou výstavu drobného domácího zvířectva. Této akce se aktivně zú-
častnilo 18 chovatelů z okolních obcí a cca 50 návštěvníků, kteří se 
přišli jen tak podívat.  Všichni přítomní zde mohli shlédnout i výstavku 
různých odrůd jablek a medových produktů, kterou připravil pan Rej-
nek spolu s ochutnávkou výborné medoviny. V odpoledních hodinách 
uspořádal ing. Josef Zadina zajímavou besedu o drobnému chovu 
králíků, účastníci si mohli prohlédnout také jeho odbornou publikaci 
„Vzorník plemen králíků“, jíž je autorem a kterou vydal ČSCH. Pro 
nezasvěcené jen dodávám, že tato kniha vychází cca jednou za 10 
let a slouží jako podklad pro posuzování plemen králíků na výstavách 
všech stupňů v ČR. Ing. Josef Zadina je  mimo jiné předseda sboru 
posuzovatelů králíků ČR. 
Akce se zúčastnil také  předseda ÚV ČSCH pan Jiří Král. Vítězem stol-
ního bodování se stal pan Václav Váňa z Potěh s počtem 96 bodů na 
samici stříbřitého žlutého. Čestnou cenu a 95 bodů za samici vídeň-
ských modrých králíků obdržel čerstvý osmdesátník Josef Zeman z 
Nové vsi u Leštiny. Dle slov posuzovatele, by  se svým chovem uspěl 
na kterékoli celostátní výstavě. Další čestné ceny za které byly uděle-
ny poháry: Josef Pipek – za samce „český černopesíkatý“ a Zdeněk 
Brabec – za samce „vídeňský šedý“. Poděkování na závěr směřovalo 
ke všem, kteří se zúčastnili a rovněž sponzorům, kterými byly obce 
Vlkaneč, Dobrovítov, Zbýšov a ZD Vysočina Zbýšov.

Tím ale tento článek nekončí. Chtěla jsem se ještě něco víc dozvědět 
o místní organizaci,  o které málokdo ví, že vůbec v obci Vlkaneč 
ještě existuje.  ČSCH Vlkaneč byl založen v roce 1966, sdružoval 
a sdružuje chovatele nejen z Vlkanče, ale i z obcí přilehlých. V sou-
časné době má spolek celkem 9 členů, jsou jimi předseda Zdeněk 
Brabec a syn Adam Brabec z Dobrovítova, ing. Josef Zadina z Golčova 
Jeníkova, Josef Pipek ze Šebestěnic,  Josef Rejnek a Stanislav Sva-
toň z Vlkanče, František Klečák z Kozohlod, Jindřich Marek a Oldřich 

Vlach ze Zbýšova. Jedenkrát do roka pořádají stolní bodování, výroční 
členskou schůzi a loni jsme je mohli potkat na dožínkách ve Vlkanči, 
kde uspořádali výstavu drobného domácího zvířectva. Jinak se schází 
už jen na výstavách, ale ne na ledajakých. Pět z nich vystavuje na 
celostátních výstavách králíků a v roce 2011 se jim podařilo čtyřikrát 
získat titul mistra republiky ve svých kategoriích. Mezi oceněnými je i 
nejmladší člen organizace Adam Brabec (10 let) a já osobně považuji 
jeho získaný titul „Mistr republiky v chovu králíků český červený“ za 
husarský kousek. 
Nabízí se otázka, proč vlastně jsou ve svazu chovatelů, proč být čle-
nem polozapomenutého spolku? Na tuto otázku jsem se opravdu 
zeptala a dostala jsem jasnou odpověď. „Protože je to tradice a my 
ji chceme udržet, navíc chceme být nejlepší v tom, co děláme za fé-
rových podmínek. Je to náš koníček.“ A k tomu už nemám,  co bych 
dodala, snad jen, aby takových lidí bylo víc.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

 � Výroční členská schůze

 � Stolní bodování v Dobrovítově se vydařilo
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Na přelomu ledna a února letošního roku  jsme si mohli užít pra-
vé zimy, teplota se pohybovala kolem -20oC a nasněžilo dobrých 
pár centimetrů sněhu. Z takového počasí měly radost hlavně 
děti, protože konečně mohly vytáhnout sáňky a brusle a vyrazit 
ven, užít si zimních radovánek. 
Ale i mezi dospělými se najde  pár vyznavačů zimních sportů a tito 
nadšenci se domluvili a zorganizovali hokejové utkání, které se 
právem dalo nazvat „DERBY KOZOHLODY – VLKANEČ“. Hokejový 
zápas se konal v sobotu 4. února na Návesním rybníku v Kozohlo-
dech. Utkání skončilo vítězstvím kozohlodského týmu 5:4. 
Odveta na sebe nedala dlouho čekat, hned příští sobotu 11.úno-
ra se hokejisté sešli ve Vlkanči na Dolejším rybníku. Zájem 

o účast v „reprezentačním týmu“  byl veliký, což dokazuje spo-
lečná fotografie obou mužstev. Přišlo se podívat i hodně diváků. 
Počasí přálo, byl krásný slunečný den. Tentokrát skončil zápas 
vítězstvím vlkanečských hokejistů 4:3. 
Bohužel, do třetice všeho dobrého se už zápas nekonal, další 
týden nastala obleva a rybníky už do konce zimy nezamrzly. Ne-
zbývá, než se těšit na příští zimu, kdy by se mělo konečně  konat 
to třetí rozhodující utkání. A těšit se opravdu bude na co, protože 
zápasy byly plné napětí, emocí, touhy po vítězství, sem tam i 
tvrdých zákroků, přesně jak se od DERBY očekává. Nefér zákroky 
vyvážilo podání ruky soupeřům nakonec. 

(Bohumila Semrádová, Kozohlody)

PŘÍSPĚVKY  NAŠICH  SPOLUOBČANŮ

Koutek ovocnářeKoutek ovocnáře
aneb co je dobré udělat v sadě pro lepší úrodu:

O B C E  V L KL KL KLL KL KLL KLLLLLLLLLLLLLLLL KLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLL A N E ČO B C E V L K A N E ČČ

DUBENDUBEN  
� Přihnojit ovocné stromy, keře a drob-
né ovoce. K přihnojení v našich podmín-
kách postačí NPK nebo Cererit a hlavně 
ledek vápenatý.
� Dokončit řez plodících ovocných dře-
vin (jádrovin). Upozorňuji, že peckoviny 
se řežou až v době sklizně ovoce. 
� Provést roubování za kůru můžeme již 
počátkem měsíce. Jabloně a hrušně pře-
roubováváme pouze odrůdy s resistentní 
povahou.
� Provést postřiky:
- všech ovocných stromů proti pilatce 
švestkové a jabloňové, proti květopasu a 

obaleči jablečnému – Calipso (postřik se 
provádí před a po odkvětu)
- jabloní proti  strupovitosti a padlí – 
Acrobat
- hrušní proti rzi hruškové – Šampion
proti kaménkovitosti - Borax nebo Boro-
san forte
- angreštů proti americkému padlí – Ka-
rathane LC
- višní a sladkovišní proti spále růžovo-
květých – Horizont

KVĚTEN - ČERVENKVĚTEN - ČERVEN
� Provést postřiky:
- všech ovocných stromů napadených 

mšicí a obalečem jablečným - Calipso
- meruněk a broskvoní proti hnilobě - Ho-
rizont 

Dávkování postřiků a jejich aplikace jsou 
uvedeny v příbalových letácích. Ne všech-
ny postřiky je nutné použít, ale je dobré 
vědět, co je na trhu a co je nutné. Bohu-
žel, bez chemie to dnes už skoro nejde.
Vždy do postřikovače  přidáme rozpuštěný 
ledek vápenatý pro listovou výživu, dávko-
vání  2 polévkové lžíce/10 l postřiku.
Jakékoli dotazy rád zodpovím. Přeji mno-
ho pěstitelských úspěchů.

(Josef Rejnek, Vlkaneč) 

 � Oba hokejové týmy v plném obsazení 

HOKEJOVÁ UTKÁNÍ VLKANEČ - KOZOHLODY
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? ?
DOTAZY  NA  STAROSTU

? Je už v platnosti nové rozpočtové určení daní?  
Nové rozpočtové určení daní, které by mělo znamenat pro obce, jako 
je ta naše, více peněz ze státní kasy do naší, zatím není v platnosti, 
ale prošlo prvním čtením ve sněmovně, což je dobré znamení. Pokud 
bude schváleno, bude naše obec od roku 2013 každoročně bohatší 
cca o 1 100 000,-Kč. Což by nám velmi pomohlo. Kdo má zájem 
dozvědět se něco víc o této problematice, doporučuji navštívit inter-
netové stránky www.obcelidem.cz.

? Kolik občanů využilo daňového poradenství?
Daňové poradny, která se konala na obci 14.března využilo asi 20 
občanů, zájem byl větší, než v loňském roce. Musím podotknout, že 
jsme poslední obcí na Čáslavsku, kam pracovnice finančního úřadu 
jezdí tuto službu poskytovat. Ostatní obce prý nemají zájem.

? Bude se  letos opravovat střecha na mateřské škole?
Plánovaná investiční akce „Oprava střechy na MŠ“ se v letošním 
roce neuskuteční, stažena byla i žádost o dotace a to z finančních 
důvodů. Podmínkou přidělení dotací, bylo zainvestování celé stavby 
z vlastních prostředků a poté čerpání dotací, lhůta na přidělení je až 
36 měsíců. Obec by tuto investici nemohla zajistit.

? U Kozohlod bude stát vysoký stožár?
Stavbu stožáru telekomunikací plánuje opravdu SŽDC poblíž Koz-

ohlod na pozemku u drážního domku. Po  posouzení dostupnosti 
signálu se prý ukázal tento pozemek pro stavbu jako nejvhodnější. 
Bohužel i po předchozích nesouhlasech obce, SŽDC stavbu provede 
možná už v letošním roce.

? Proč byly vykáceny borovice na návsi ve Vlkanči?
Bude zde provedena nová výsadba zeleně, je v plánu umístit na ná-
vsi stálý vánoční strom a provést osázení vhodnějšími dřevinami. 
Návrh výsadby bude konzultován s odborníkem.

? V jakém stádiu jsou přípravy na opravu sociálního zařízení v hos-
podě v Kozohlodech?
Projekt je téměř  hotový, na sklonku dubna by se mohlo začít s 
úpravami.

? Kolik činí letos příspěvek okolních obcí na děti, které plní povin-
nou školní docházku v ZŠ Vlkaneč?
Příspěvek činí 5500,-Kč/dítě/rok. Tato částka byla odvozena od pří-
spěvku platném v ZŠ Golčův Jeníkov. Do naší školy dochází dvě děti 
z obce Nová Ves. Oproti tomu za naše děti, které dochází do okol-
ních škol, obec zaplatila letos celkem 73 500 Kč. Jedná se převážně 
o děti, které navštěvují druhý stupeň ZŠ.

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

Přehled kriminality v obci Vlkaneč
V této obci bylo v roce 2011 zaznamenáno 8 trestných činů, z toho  
bylo 7 trestných činů majetkové povahy, kdy 5 bylo objasněno, 1 
byl odložen a 1 není do současné doby ukončen. Jeden trestný 
čin, který byl evidován ve zkráceném přípravném řízení se týká jízdy 
s OMV v zákazu řízení. Zde se jedná o navýšení trestné činnosti 
oproti roku 2010. V obci byl roce 2011 zaznamenán 1 přestupek, 
který byl odložen, jelikož se nepodařilo zjistit osobu pachatele. Zde 
je počet zaznamenaných přestupků shodný s rokem 2010.
přehled TČ:
5x odcizení Cu lan na železniční trati Vlkaneč
1x odcizení nafty z nádrže
1x vloupání do zemědělského objektu
1x jízda s OMV v zákazu řízení
přehled PŘ:
1x poškození zpětného zrcátka

Přehled kriminality v obci Kozohlody
V této obci byl v  roce 2011 spáchán 1 trestný čin, který byl sloučen 

ke spisovému materiálu na SKPV a následně objasněn. To je stejný 
počet zaznamenaných TČ jako v roce 2011. Dále byly v této obci za-
znamenány 2 přestupky majetkové povahy, kdy 1 byl překvalifikován 
na trestný čin a 1 byl odložen. To znamená nárůst oproti roku 2010.
přehled TČ:
1x vloupání do chalupy v obci Kozohlody
přehled PŘ:
1x krádež trakčního kabelu z kolejí ČD
1x odcizení digitálního fotoaparátu

Přehled kriminality v obci Přibyslavice
V této obci nebyl v  roce 2011 registrován žádný trestný čin, 
stejně jako v roce 2010. V obci byly v roce 2011 zaevidovány 
dva přestupky, 1 je veden na úseku občanského soužití a 1 je 
majetkové povahy. Oba přestupky byly odloženy. Zde je zazna-
menán nárůst oproti roku 2010.
přehled PŘ:
1x krádež finanční hotovosti v Přibyslavicích
1x přestupek proti občanskému soužití

ZPRÁVA O STAVU VEŘEJNÉHO POŘÁDKU V ÚZEMÍ OBVODNÍHO ODDĚLENÍ POLICIE ČR ČÁSLAV ZA ROK 2011

VLKANEČSKÁ KAPELA
(široký repertoár, velké nasazení), hrajeme na tanečních zábavách, 

firemních a soukromých večírcích, svatbách atd. 

ZVEME VÁS NA NÁSLEDUJÍCÍ AKCE:ZVEME VÁS NA NÁSLEDUJÍCÍ AKCE:  
  5.5.- vlkanečský sál (znovuotevření hospody)
30.6.- parket areál hřiště Vlkaneč (výročí 120let založení SDH Vlkaneč)
28.7.-parket areál hřiště Vlkaneč (pouťová taneční zábava)
25.8.- parket areál hřiště Vlkaneč (dožínky)

Další akce budou upřesněny na plakátech. 

V případě zájmu volejte 602 624 528 Radek 
nebo pište na e-mail radek.lowy@cbox.cz

pořádá SDH Vlkaneč oslavu výročí založení svého sboru 

Začátek od 15,00 hodin na hřišti ve VlkančiZačátek od 15,00 hodin na hřišti ve Vlkanči 
Po úvodním nástupu a projevu budou následovat sportovní 

soutěže a od odpoledních hodin bude i taneční parket. 
Hrají vlkanečské kapely Naplech, No-Body a Flojj

Připraveno bude bohaté občerstvení

SRDEČNĚ ZVOU POŘADATELÉSRDEČNĚ ZVOU POŘADATELÉ

Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen 
vás prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.
Pro tentokrát jsme připravili několik nejčastějších dotazů našich občanů, které zazněly na zastupitelstvech nebo byly položeny 
přímo některým ze zastupitelů.

OSLAVA 120.VÝROČÍOSLAVA 120.VÝROČÍ  
ZALOŽENÍ SDH VLKANEČZALOŽENÍ SDH VLKANEČ

30.  června 201230.  června 2012  
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FARNOST
Drazí přátelé,
jsem rád, že vás opět mohu pozdravit od kostela Narození svatého 
Jana Křtitele, který je naším hlavním farním kostelem. Svatý Jan je 
symbolem znázorňujícím nejhlubší lidské hodnoty. Jeho celoživotní 
snahou bylo prosazování duchovních hodnot jejímž opakem je shro-
mažďování majetku. V pojetí života sv. Jana jsou tyto věci v  protikladu. 
Zatímco na duchovní rovině klade každému z nás laťku velmi vysoko 
– je schopen ukázat na Krista – na rovině hmotné je nezajištěný.
Žijeme v době, která nám neustále vštěpuje pokušení, že bez hmot-
ného zajištění nelze nic dělat. Musím být sytý, abych mohl fyzicky 
pracovat. V povědomí mnoha lidí je jediným 
cílem práce pouze hmotný zisk.  Soudci jsou 
nezávislí, protože jim jejich mzda umožňuje 
nezískávat obživu jiným způsobem. Proto bylo 
rozhodnuto, že jim nemá být snížen plat. Ná-
sledky tohoto způsobu uvažování jsou tragic-
ké. V první řadě dochází k tomu, že odmítám 
práci, protože je málo placená. Jak často se 
člověk setkává s tím, že za takovou mzdu 
pracovat nebudu. Dalším důsledkem tohoto 
jednání je stále se snižující úroveň řemeslných a duchovních doved-
ností.  Svět měřitelný empirickými vědami není schopen nastavit 
duchovní hodnoty. Sám o sobě dává prostor spíše hyenismu, ve 
kterém má právo a hmotné výhody ten, kdo má ostré lokty.
Duchovní svět ve Starém zákoně reprezentovaný desaterem a v No-
vém zákoně blahoslavenstvími stanoví, co je morálně dobré a co ne. 
Tím také ovlivňuje právo a další humanitní obory. Duchovní svět je 
základním předpokladem lidského štěstí. Pomáhá vytvořit prostor, 

ve kterém jsem chráněn před zlobou druhých lidí a ve kterém jsou 
druzí lidé chráněni před špatnostmi, které konám já.
V předcházejících odstavcích byl popsán svět hmoty a ducha. Svět 
ducha a hmoty je dobrý. Nic mi nebude platné, že nekradu atd., 
když nebudu jíst, protože zemřu. Mám tělo, proto musím jíst. Zrovna 
tak mi nic neprospěje, že mám plný mrazák, když nebude respek-
tován požadavek duchovního světa, že se nesmí krást. Je třeba si 
položit otázku, zdali mě k něčemu výše napsané zavazuje. Zcela 
jistě ano. Bytí totiž zavazuje. Nemám volbu, zdali budu jíst, nebo ne. 
Podobně nemám volbu, zdali přijmu Boha nebo nepřijmu. Jsem po-

vinen přijmout Boha tak, jak se mi dává, vždy 
když se mi dává a způsobem, kterým se mi 
dává. Co to v praxi znamená? Jsem li pokřtě-
ný katolík, jsem z titulu bytí  povinen poznávat 
katolickou nauku, žít v souladu s katolickou 
vírou. Podobně lidé nepokřtění jsou vázáni 
absolutním bytím. 
Jsem vědom, že mnohé věci se v této farnosti 
nepodařily a odvedly vás nejenom od kostela, 
ale také od způsobu myšlení a jednání, jehož 

následky nakonec vadí každému z nás. Chci proto každého z vás 
pozvat do společenství naší farnosti. Vydejme se na cestu. Když  
se nevydáme zemřeme hlady nejenom kvůli nedostatku chleba, ale 
především proto, že nepřijmeme Život, kterým je Kristus.
Přeji vám lásku, která vám v probouzející se přírodě dá zahléd-
nout Boha.
S radostí Vám žehná      
   (Petr Tobek, farář.)

DOBRO
ZAVAZUJE

DUBEN: � 30. 4. 2012 - Slet čarodějnic, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč
 � 30.4.2012 - Pálení čarodějnic ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč na místním hřišti, doprovodný program pro děti

KVĚTEN:  � 5.5.2012 - Znovuotevření hospody ve Vlkanči, hraje No-Body
 � 12.5.2012 - Taneční zábava v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody, hrají Starý Klády

ČERVEN:  � Vystoupení dětí ZŠ a MŠ Vlkaneč pro veřejnost v místním pohostinství ve Vlkanči – termín bude upřesněn
 � 30.6.2012- 120. výročí založení SDH Vlkaneč, od odpoledních hodin program a taneční parket, pořádá SDH 

Vlkaneč na místním hřišti, hraje No-Body, Naplech, Flojj 
 � Okrsková soutěž v požárním sportu, pořádá SDH Vlkaneč na místním hřišti

ČERVENEC: � 5.7 2012 - Výlet na kolech, pořádá SDH Kozohlody 
 � 7.7.2012 - Posezení pro občany obce, pořádá SDH Kozohlody
 � 28.7.2012 - Pouťová zábava a odpolední program zaměřený na 30. výročí založení, pořádá TJ Sokol Vlkaneč 

na místním hřišti, hraje No-Body
Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách.

PŘEHLED  PLÁNOVANÝCH AKCÍ   DUBEN-ČERVENEC  2012

Vážení čtenáři a návštěvníci knihovny v Kozohlodech,
často se mě ptáte, kdy už bude nový soubor knih, které 
vyměňujeme s knihovnou v Kutné Hoře. Můžu Vás potě-
šit, 16. 4. 2012 přivezu nové knihy a  také se od tohoto 
data změní letní výpůjční doba. Knihovna bude otevřena 
od 17:30 do 19:30 hod. 
Prostřednictvím našeho Zpravodaje chci poděkovat všem 
milovníkům knih, kteří darovali  knihy a časopisy do naší 
malé knihovny.  Dary nevozí jen spoluobčané, ale i známí 
a příznivci Kozohlod.  Proto si můžete  vypůjčit knihy o hud-
bě, o skladatelích a spisovatelích, notové knihy známých 
oper B. Smetany, časopisy o celém světe se spoustou 
zajímavostí. Rozšířil se nám soubor detektivek, románů 

ale i knih z válečného prostředí. Určitě naši dárci potěší 
i ženy, které rády čtou zamilované „čtení pod lampou“. 
Darované knihy jsou od rodiny Václava Kociána, Jiřího 
Kociána, od Poklopových, od Červinkových a od Marie 
Zadinové z Kozohlod, od Vencových z Jilemnice, od Bar-
tákových z Kolína a od Stanislavy a Oldřicha Vlasáko-
vých z Čáslavi. Doufám,  že jsem na nikoho nezapomně-
la, pokud ano, moc se omlouvám. Všem dárcům děkuji 
a přeji mnoho dobrého.

Těším se na Vaši návštěvu a přeji hodně hezkých zážitků   
nad knihou.

Vaše knihovnice Marie Svitáková

KNIHOVA KOZOHLODY INFORMUJE


